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De vijf burgemeesters van de Waddeneilanden zijn onlangs door het 
bestuur van de Regionale Ambulancevoorziening (RAV) geïnformeerd 
over de nieuwe aanbestedingsprocedure voor de inzet van de 
ambulancehelikopter ten behoeve van de Waddeneilanden. Sinds eind 
2016 is deze taak – die voorheen onder de verantwoordelijkheid van 
Defensie viel – overgenomen door RAV Fryslân. 
 
Op basis van de ervaringen van de afgelopen jaren is geconstateerd dat 
de ambulancehelikopter van groot belang is voor de eilanden. Het 
spoedtransport van patiënten, zowel inwoners als bezoekers, naar 
ziekenhuizen op de vaste wal verloopt snel en effectief. Dit mede dankzij 
de nauwe samenwerking met de lokale zorgverleners op de eilanden, 
waaronder de huisartsen. 
 
Door de Waddenburgemeesters is bij RAV Fryslân nadrukkelijk 
aandacht gevraagd voor de mogelijkheid om een naaste te laten 
meevliegen met de patiënt. RAV Fryslân heeft laten weten dat in 
principe één begeleider mee kan tijdens het transport, en dat dit punt 
ook zal worden meegenomen in de nieuwe aanbesteding. 
 
Wij onderstrepen het grote belang van een blijvend beschikbare 
ambulancehelikopter voor onze eilanden, zeker vanwege de tijdwinst die 
dit oplevert voor noodzakelijke vervolgzorg en spoedeisende hulp. 
Gezamenlijk vinden wij het belangrijk om de gemeenteraden actief te 
informeren over deze nieuwe aanbesteding en houden wij de voortgang 
nauwlettend in de gaten. Wij zullen u op de hoogte houden van verdere 
ontwikkelingen en de uiteindelijke keuze van RAV Fryslân. 
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